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Referat af bestyrelsesmøde    

Tirsdag 10/10 2023 
Kl. 18,30 i Klubben 
 
Deltagere: Helle Svendgaard Hansen, Annie Dybvad, Susanne Knudsen, 
                  Lillian Jeppesen, Helle Fuglsang Hansen 
 
 
Referent: Susanne Knudsen 
 

Dagsorden  Ansvarlig Deadline 

Se bankkontoudtog Set og godkendt  Kasserer  

Opfølgning fra 
sidste møde 

Vedrørende etablering af stier og udjævning på 
Bane 3 (bag klubhuset) så har Jagtholdet (Søren og 
Carl)  taget opgaven på sig.  
 
De retningslinjer som bestyrelsen udsendte 
vedrørende at vise hensyn har skabt nogle 
misforståelser ud blandt medlemmerne og nogle har 
følt sig ramt. Retningslinjerne indeholder ikke noget 
nyt, men er en opsamling på ”sådan gør vi her i DcH 
Odder” som vi har drøftet både i bestyrelsen og på 
holdene. Nogle af reaktionerne har været 
ubehagelige og er kommet bag på bestyrelsen. Der 
er taget hånd om disse og der skal ikke gøres 
yderligere. Men forløbet giver læring til hvordan 
sådan noget skal håndteres i bestyrelsen 
fremadrettet, specielt at klæde os selv på ved at 
være mere opmærksomme på, hvor der kan opstå 
misforståelser, og være forberedt på at kunne svare 
på spørgsmål fra medlemmerne. 
 
Helle og Helles tur rundt på holdene mangler 
jagtholdet, og så en opsamling af erfaringerne. 

 
 
 

 

Nyt fra Koordinator  Lisbeth Nielsen holder pause fra Nytår som Rally 
træner. Birgit Knudsen overtager. 
 
Henrik, Mogens og Linda har meldt sig på 
klikkerkursus. 
 
Dato for koordinatormøde er sat til 13. november kl 
19.30. Helle F indkalder og Helle S deltager ud over 
koordinatorerne. 

  

Hvalpegård status Der har været arbejdet effektivt på den nye 
hundegård (som vi nu kalder det). Seneste 
arbejdsdag den 8. oktober blev også den gamle 
hvalpegård fjernet fra Poul Eriks grund. 
Der mangler at færdiggøre lågerne og 
lyssætningen. Helle S viste de løsninger til lysbånd 
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som der kan vælges imellem, Bestyrelsen 
anbefalede den mest robuste (og dyrere). 
Der er ikke afsat sidste dato til færdiggørelsen 
endnu. 
Helle S sørger at melde dato ud.  
 

Opbevaringsbygning 
status 

Der er valgt tømrer til opførelse af bygningen. Det 
bliver Steen Højsgaard Nielsen, og Diana Drejer har 
opgaven med at få jævnet bund og lagt fliser.  
Udvalget har sagt GO til opgaven som nu ligger hos 
håndværkerne med Jens Jørgen og Gorm som 
koordinatorer. 
 
Vi skal beslutte hvad vi skal kalde bygningen .. 
materialeopbevaringsbygning er for lang. 

Helle S/ 
udvalg 

 

Frivillighed Bestyrelsen drøfter fortsat hvordan kan vi arbejde 
med frivillighed? 
Helle F har gennem DGI materialer undersøgt 
hvordan det står til generelt i foreninger. 
 
Hos os ”lider” vi under at det ikke er børn vi har med 
at gøre. Forstået sådan at ”puljen” af frivillige er 
større, der hvor forældrene kan engageres. 
 
Generelt vil folk helst blot være med i konkrete 
arbejdsopgaver, ikke forpligte sig til mere end de 
enkelte projekter.  
 
Man vil gerne hjælpe sin klub. 
 
Hvordan påskønner vi vores frivillige? Kan vi gøre 
noget ud over den årlige Nytårskur? 
 
Kredsen afholder en temadag den 3. december 
netop omkring dette emne. Susanne og Helle F 
deltager. Emner kan sendes til Anne Wedel 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Helle F 

 

møder og 
arrangementer inden 
næste 
bestyrelsesmøde 

 
Fejring af kredsmestre er 24. oktober på Nilles Kro. 
Jane er kredsmester i Agility. Annie deltager fra 
bestyrelsen. 
 
Derudover er Konkurrencekalenderen for 2024 klar. 
Annie printer og hænger op. 

   

Evt.    

Fundraising Når der kan søges om midler til forskellige tiltage i 
klubben er erfaringen at flere ”givere” har 
ansøgningsfrister, der gør det vanskeligt for os at få 
søgt. Nogle modtager kun ansøgninger hver halve 
eller hele år, og man må ikke have påbegyndt 

Helle F  
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arbejdet før ansøgningen er behandlet. Det er lidt 
langsommeligt for de projekter vi har haft gang i.  
 
DGI afholder en temaaften om fundraising som 
Helle F og Pernille deltager i.   
 
I den forbindelse blev det foreslået evt at søge 
midler til indretning af vores 
materialeopbevaringsbygning.  

Intro til nye 
medlemmer 

Helle F mener vi kan gøre intro til nye medlemmer 
bedre både med skriv til hvalpeholdet og generelt 
når ny medlemmer kommer til klubben.  
 
Der blev forestået at vi får lavet nogle FAQ på 
hjemmesiden, så man nemt kan finde svar på de 
almindeligste spørgsmål. F.eks. hvad koster det at 
være medlem, hvad er med i prisen? 

Helle F  

Drejebogen Der mangler fortsat opsamling fra seneste 
drejebogs gennemgang.. 
 
Fra NoseWork, Rally og jagtholdet. + oversigt over 
hold skal opdateres. 

Helle F  

Familiedag Dagen er aflyst på af manglende tilmeldinger igen i 
år. Det er en del af opdraget til aktivitetsudvalget. 
Bestyrelsen vil gerne indføre at det skal være op til 
udvalget selv at beslutte om de vil holde en 
familiedag eller ej.  

  

Lyddæmpning Annie kunne meddele af der opsættes lyddæmpning 
fredag den 15. oktober. Så håber vi det virker. 

  

Ønsker fra 
Nosework om udstyr 
til indlæring 

NoseWork ønsker at indkøbe materielser for ca 
1.100 kr. Godkendt af bestyrelsen. 

 
 

Helle S 

 

Ønske fra lydighed Begge boldkanoner er i stykker og kan ikke 
repareres. Det ønsket indkøbt en ny boldkanon til 
lydighed til ca 2.800 kr.  
Den bliver låst inde i skabet i det store rum, så det 
kun er med træner på, at den kan bruges. Da en af 
årsagerne til at de er i stykker, er at de bliver brugt 
forkert. 
 
Godkendt af bestyrelsen. 

 
 
 
 
 
 
 

Susanne 

 

Træner foredrag 
adfærd 

Susanne orienterede at der bliver lavet en 
beskrivelse og tilmelding til ”kurset” der bliver holdt 
den 3. februar med Betina Sabinski.  
 
Til det bedes man holde øje med om der er nogen 
på holdene, der kan bruges som ”demo” hunde på 
dagen. Stressede ufokuserede hunde, Som hun 

Susanne  
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siger ikke de værste men en ”mellemting” som kan 
bruge til demo. Vi skal aflevere en kort video med 
problemstillingen som hun kan forberede sig ud fra.  
 
Susanne følger op 

Status udstykning Helle S har henvendt sig til Odder kommune 
vedrørende ny adgangsvej og adresse, og nu har vi 
endelig fået et svar der kan bruges.  
 
Er udsendt til bestyrelsen. 
 
Adressen bliver Lyngbakkevej 60. Opgaver i 
forbindelse med adresseændringen afventer officiel 
melding fra Kommunen.  
 
Adgangsvejen bliver via grusvejen, kommunen skal 
høres om vi kan få  
 

- Et gadespejl 
- Et skilt med vejnavn. 

 
Susanne kontakter Odder Maskinstation for 
udbedring af det første stykke af grusvejen, og 
finder ud af lovgivning omkring de hegn der er sat 
op og som tager udsynet ved udkørsel.  
 
 

 
 
 
 
 
 
Annie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Susanne 

 

Næste møde Tirsdag den 5. december kl. 18.30. 
 
Punkter til dagsorden: 
 

- Frivillighed fortsat 
- Opfølgning på hjemmeside og facebook fra 

15. august. 
 
Bestyrelsesmøder: 
Tirsdag 5. december – forplejning Annie 
 

  

 


